
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 9. marts 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 447
Kan ministeren redegøre for, hvorfor Københavns Politi efter de foreliggende
oplysninger ikke har foretaget ransagning hos alle involverede i handelen med
nazi-effekter fra Rigsarkivet, samt redegøre for, hvorfor der ikke er rejst sigtel-
se i alle tilfælde, jf. omtale i Ekstra Bladet den 28. februar 2017 ”Pape skal for-
klare: Politiet fredede betjent i kæmpe Nazi-sag”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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